Latijn	Grammatica	Vormleer
Substantiva	o-declinatie	V1.2, V1-3 en V1.4


	Adjectiva
Bijvoeglijke naamwoorden zijn in het Latijn in drie verschillende soorten. In de eerste groep komen de vormen overeen met de a- en o-declinaties. De tweede groep komt overeen met de vormen van de medeklinkerwoorden.
Zie ook Syntaxis over congruentie

	Adjectiva van drie uitgangen: 
Woorden zoals novus (op us, a, um)
Woorden zoals miser (op er, era, erum)

	
	Naamval
	masculinum
	femininum
	neutrum

	
	Nominativus
	[bookmark: _GoBack]nov – us
	nov – a
	nov – um

	
	Genitivus
	nov – i
	nov – ae
	nov – i

	Singularis
	Dativus
	nov – o
	nov – ae
	nov – o

	
	Accusativus
	nov – um
	nov – am
	nov - um

	
	Ablativus
	nov – o
	nov – a
	nov – o

	
	Nominativus
	nov – i
	nov -  ae
	nov – a

	
	Genitivus
	nov – orum
	nov - arum
	nov - orum

	Pluralis
	Dativus
	nov – is
	nov – is
	nov – is

	
	Accusativus
	nov – os
	nov - as
	nov - a

	
	Ablativus
	nov – is
	nov - is
	nov - is


	Adjectiva van twee uitgangen: 
Woorden als gravis (op -is, -e)

	
	
	masculinum
	femininum
	neutrum

	
	
	
	= masculinum
	

	
	Nominativus
	grav – is
	grav – is
	grav – e

	
	Genitivus
	grav – is
	grav – is
	grav – is

	Singularis
	Dativus
	grav – i
	grav – i
	grav – i

	
	Accusativus
	grav – em
	grav – em
	grav – e

	
	Ablativus
	grav – e
	grav – e
	grav – e

	
	Nominativus
	grav – es
	grav – es
	grav – ia

	
	Genitivus
	grav – ium
	grav – ium
	grav – ium

	Pluralis
	Dativus
	grav – ibus
	grav – ibus
	grav – ibus

	
	Accusativus
	grav – es 
	grav – es 
	grav – ia 

	
	Ablativus
	grav – ibus 
	grav – ibus 
	grav – ibus 








	Adjectiva van één uitgang
Woorden als felix (op -ix, -icis)
  Woorden als audax (op -ax, -acis)
Woorden als ingens (op -ns, -ntis)

	
	
	masculinum
	femininum
	neutrum

	
	
	
	= masculinum
	= masculinum,


	
	Nominativus
	 fel – ix
	 fel – ix
	 fel – ix

	
	Genitivus
	 felic – is
	 felic – is
	 felic – is

	Singularis
	Dativus
	 felic – i
	 felic – i
	 felic – i

	
	Accusativus
	 felic – em
	 felic – em
	 fel – ix

	
	Ablativus
	 felic – e
	 felic – e
	 felic – e

	
	Nominativus
	 felic – es
	 felic – es
	 felic – ia

	
	Genitivus
	 felic – um
	 felic – um
	 felic – um

	Pluralis
	Dativus
	 felic – ibus
	 felic – ibus
	 felic – ibus

	
	Accusativus
	 felic – es
	 felic – es
	 felic – ia

	
	Ablativus
	 felic – ibus
	 felic – ibus
	 felic – ibus





